

## **Social Enterprise Special Offers**

A social enterprise (SE) is a business operation which employs business model and strategies to achieve specific social objectives. The social objectives may be creating training and employment opportunities for the socially disadvantaged, protecting the environment, etc. Profits made by the SE will be principally reinvested in the business for the social objectives it pursues, rather than distribution to its shareholders. For more information on SEs, please visit the dedicated website established by the Home Affairs Department (<http://www.social-enterprises.gov.hk>).

The Home Affairs Department has implemented the Enhancing Self-Reliance Through District Partnership Programme (the Programme) since June 2006 to provide grants for eligible not-for-profit organizations to support the initial operations of new SE projects. The aim is to create employment opportunities for the socially disadvantaged and to help them become self-reliant.

The special offers listed below are given by SEs funded under the Programme. University staff members are invited to use their products and services to support the development of SEs.

## **Domestic and Personal Services**

### **Versatile Home Services**

Provides home help, child care, elderly care and patient escort services for households in Sha Tin and along the MTR Line. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy an extra hour of free service for every 30-hour of home help service, and two extra hours of free service for every 50-hour of home help service.

Enquiry/ Service Hotline: 2636 5166/ 6629 1383

Website: <http://vhomes.tungwah.org.hk>

### **Carewell - Home Care Services**

Provides patient escort and home care services for discharged patients and people with chronic illness. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy an 8% discount on any of our home care service plans.

Address: Rooms 101-103, G/F, Kwong Yee House, Kwong Fuk Estate, Tai Po

Enquiry: 3590 9220

Website: <http://www.homecare.org.hk>

### **Helping Hand One-stop Service**

Provides home cleaning and renovation as well as elderly patient escort services mainly for households in Kowloon. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy:

- First-time home cleaning service trial offer: \$120 for 2 hours/ \$200 for 4 hours (original price at \$70/hour). This offer is only valid for households in Kowloon. For other districts, separate quotation is required.
- First-time elderly patient escort service trial offer: \$45/hour (original price at \$50/hour). This offer is only valid for households in Kowloon. For other districts, separate quotation is required.
- 8-hour free post-renovation cleaning service (worth \$640) for spending \$20,000 or more on home renovation service.

Address: Rooms 101-102, G/F, Lung Hong House, Lower Wong Tai Sin Estate (Area 1)

Enquiry : 2321 1073

Website : <http://www.hkeds.org/webpage.aspx?id=11>

### **Easyhome Services**

Provides reliable, efficient and tailor-made one-stop quality household management services. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy an extra hour of home help service for free on purchase of a “30-hour home help service package”.

- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- This offer is subject to relevant terms and conditions. Please visit the website of Easyhome Services for details.
- In case of dispute, the decision of Easyhome Services shall be final.

Address: Shop No. 1A, Level M2, Tsui Ping Shopping Circuit, Tsui Ping (North) Estate, Kwun Tong

Enquiry: 2345 4455

Website: <http://www.ezhome.com.hk>

## **Retail**

### **MentalCare Connect Company Limited - Rehab Express**

Provides direct sale service of rehabilitation products through Rehab Express, operates “Cheers Gallery” Rehab Shops and Convenience Stores at a number of public hospitals. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on spending \$500 or more on healthy products at Rehab Express (for telephone orders only at the hotline: 8206 6160), and a 5% discount

when shopping at “Cheers Gallery” (except nutritional supplements and diabetic products).

Address: Room 1206, 12/F, Houtex Industrial Building, 16 Hung To Road, Kwun Tong

Enquiry: 8206 6160

Website: <http://www.rehabexpress.com.hk>

### **Love Multi Culture - South Asian Boutique**

Sale of a variety of South Asian trinkets and gifts as well as provision of tailor-made products and apparel reprocessing service. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on regular-priced items.

Address: Shop No. 19, 1/F, Sun Kwai Hing Plaza, 166-174 Hing Fong Road, Kwai Hing

Enquiry: 2423 5062/ 2423 5064

Website: <http://www.skhlmc-em.org>

### **Lok Kwan Health Express**

Sale of healthy food and health care products (such as honey, nutritional supplement, blood pressure monitor, mask, domestic health care pack, etc). On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on regular-priced items and a buy-3-get-1-free offer on domestic health care packs.

Enquiry: 2562 1005/ 2708 3878

Website: <http://www.lok-kwan.org.hk/healthexpress.php>

### **Bright Services Company Limited - Rice Dumpling Production Project**

Provides ordering service of traditional salted meat rice dumplings which are 100% Hong Kong made under the brand of “Yummy Rice Dumpling”. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount and free delivery service once (except outlying islands) on ordering 40 rice dumplings or more.

Address: Room 5, 15/F, Wah Wai Centre, 38-40 Au Pui Wan Street, Fo Tan, Sha Tin

Enquiry: 2877 8133

Website: <http://www.brightservices.org.hk>

### **Healthy Cottage**

Sale of mainly green, healthy food and drinks. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount.

Address: 1/F, Kam Luk Building, 75 Shek Yam Road, Kwai Chung

Enquiry: 2489 9973/ 2424 3335

Website: <http://www.wsa-eshop.org>

## **Catering**

### **Café Fusion**

Serves Chinese and western cuisines, specialty sets, a la carte pasta and noodle soup. Dine-in and outside catering available. Venue for party or feast also available. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount (except breakfast and outside catering).

Address: The Providence Garden for Rebab, 82 Tsun Wen Road, Tuen Mun

Enquiry: 3511 0702

### **Fantastic Ladies Café**

A Northern European style restaurant with block booking and outside catering services. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on any set menu orders (except take-away), and enjoy a tiramisu for free on spending \$50 or more, 2 for free on spending \$100 or more and so on for dinner. Offer valid while stocks last.

Address: Flats 22-23, 1/F, Blossom Garden, Leung Tak Street, Tuen Mun

Enquiry: 2466 9800

Website: <http://www.yl.hk/flc>

### **Sweet Heart Café**

Provides “Three Lows, One High” (low sugar, low salt, low fat and high fibre) food. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on spending \$50 or more (dine-in or take-away).

Address: G/F, 93A Hin Tin Village, Tai Wai, Sha Tin

Enquiry: 2608 9122

Website: <http://www.ymca.org.hk>

### **Tai Kok Tsui Mrs. Mc**

Provides a variety of Chinese and western desserts, snacks, hot and iced drinks. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on spending \$40 or more on any desserts or drinks (dine-in or take-away).

Address: Shop No. 11, UG/F, Olympian City 1, 11 Hoi Fai Road, West Kowloon

Enquiry: 2272 4555

Website: <http://tkt-mrsmc.tungwahcsd.org/chi/home.asp>

## **Massage, Beauty Treatment and Hair Dressing Services**

### **Health-link**

Provides one-stop Chinese medical services, including consultation, acupuncture, Chinese manipulative therapy, herbal foot bath, ear candle treatment, electromagnetic treatment, traction therapy, etc. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy the following offers:

- Chinese medical consultation at \$50
- 30-minute Chinese manipulative therapy at \$90

Address: Room 1203, Futura Plaza, 111-113 How Ming Street, Kwun Tong

Enquiry: 2172 6328

Website: <http://www.h-link.org>

### **Health & Beauty**

Provides one-stop beauty, massage and nail beauty services, including visiting massage service. Also sells health food products. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 15% discount of the original price on foot massage, full body massage, lymph massage, beauty and slimming treatment services, as well as a package of services comprising the following four items at a special price of \$398:

- Intensive facial care
- 45-minute full body massage
- 30-minute infrared heated blanket treatment
- 30-minute whitening hand treatment

Address: Room B, 13/F, Kennedy Town Community Complex, 12 Rock Hill Street,  
Kennedy Town

Enquiry: 2855 1611

Website: <http://www.lok-kwan.org.hk/healthandbeauty.htm>

### **The Rivulet**

Provides foot, head, shoulder, and neck as well as full body massage services. All massage therapists have received professional training. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 5% discount.

Address: Shop Nos. 30-31, G/F, Block 2, Chi Lok Fa Yuen, Tuen Mun

Enquiry: 3541 9966/ 3617 9115

Website: <http://www.yot.org.hk/adv/se/rivulet>

### **Acupressure Express**

Provides mobile acupoint Chinese manipulative therapy and health massage services covering the Hong Kong Island, Kowloon and the New Territories. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a \$10 discount on one-hour Chinese manipulative therapy or massage service. (This coupon cannot be used in conjunction with any other discounts or trial offers.)

Address: 1/F, Tung Chung Community Services Complex, 420 Tung Chung Road,  
Lantau Island

Enquiry: 2988 1433/ 9332 5331

### **Serenity Wellness Massage Centre (Hong Kong)**

Provides massage service at our centre. Visiting service to enterprises also available. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 20% discount on any of our services.

Address: 2/F, The Building - YWCA, 38C Bonham Road, Mid-Levels

Enquiry: 2915 5622

Website: <http://ce.ywca.org.hk>

## **Renovation Works and Moving Service**

### **ADPL Samhong Workers Mutual Aid Engineering Limited**

Provides professional interior design and renovation services. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy either of the following services once for free on spending \$30,000 or more on renovation services:

- Safety inspection on fixed electricity installations (including safety check for electricity leakage); or
- Leakage check for all water pipes in the flat (100-pound hydraulic test)

Address: Rooms 206 & 208, Podium Floor, Block 19, Shek Kip Mei Estate, Sham Shui Po  
Enquiry: 2743 9966  
Website: <http://www.samhong.hk>

## Recycling and Thrift Stores

### **Grace Green Workshop**

Sale of a variety of brand new or second-hand household items, clothes, handbags, toys, household electrical appliances, computers, furniture, etc. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on spending \$300 or more (except special-priced items).

Address: 15C, No. 7-9 Ho Tin Street, Block 1, Koowah Industrial Building, Tuen Mun, New Territories  
Enquiry: 2663 3684

### **Leisure Outlet**

Collects and sells brand new or second-hand household products such as toys, books, optical discs, household electrical appliances, sporting goods, etc. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy:

- A buy-3-get-1-free offer on books (i.e. on purchase of every 4 books chosen, the one at the lowest price will be free).
- A 10% discount on toys or household products.
- A souvenir gift on donation of brand new or second-hand items.

Address: Shop No. 311, West Commercial Block, Marina Square, 12A South Horizon Drive, Ap Lei Chau  
Enquiry: 2552 0884  
Website: <http://www.akwassc.org.hk>

### **ADPL Social Enterprise Limited - Recycling and Cleaning Services Division**

Provides cleaning and free door-to-door recycling collection services. Also operates a second-hand shop. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 5% discount on spending \$150 or more at our second-hand shop.

Address: 437 Castle Peak Road, G/F and Mezzanine/F  
Enquiry: 2743 7930  
Website: <http://www.adplse.com>

### **The Salvation Army Digital Plus**

Collects old model computers and accessories, and renews and re-assembles collected computers for sale or donation to the need in the society. On presenting a valid staff card, university staff can purchase a 15" recycled LCD monitor at a special price of \$200 on purchase of a recycled computer.

Address: Flat D, 5/F, Phase I, Kwun Tong Industrial Centre, 472-484 Kwun Tong Road, Kwun Tong

Enquiry: 3595 2321

Website: <http://ssd.salvation.org.hk/ssd/YFS/SASS%20YFS%20SocialE/DP/SASS%20DP.aspx>

### **The Salvation Army Tuen Mun Family Store**

Collects items donated by individuals and business organizations, and sells them at low prices to promote environmental protection. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 5% discount on any purchase.

Address: Shop Nos. 41-42, G/F, Chi Lok Fa Yuen, Tuen Mun

Enquiry: 2618 2241

Website: [http://www.salvation.org.hk/Services/TopIndex/SocialTIndex\(e\).htm](http://www.salvation.org.hk/Services/TopIndex/SocialTIndex(e).htm)

## **Eco-tourism / Gardening**

### **Tai Po Sealand Market & Waterfront Tea Stall**

Organizes flower boat tours and lotus water lantern activities, and provides stage and venue for rental. Block booking by groups and organizations available. Also operates an open-air seaside tea stall providing local snacks and drinks. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy the following offers:

- A \$5 discount on flower boat tours.
- A buy-1-get-1-free offer on lotus water lantern activities.
- A pack of popcorn for free on spending \$18 or more at the tea stall.
- A 50% discount on flower boat tours on spending \$40 or more at the tea stall.

Address: The pier at the end of Waterfront Promenade at Tai Po Waterfront Park

Enquiry: 2653 0188/ 5193 7975

Website: <https://www.facebook.com/sealandmarket>

### **BiciLine Cycling Eco-Tour Social Enterprise**

Offers cycling eco-tours to visitors to explore special spots in New Territories West, eco-tour routes



include: Nam Sang Wai, Kam Tin and Pok Wai, Ping Shan, Lau Fau Shan, Tsim Bei Tsui and Pak Lai. Fees include: Tour guidance service, Lunch, rental bike and helmet.

On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on cycling eco-tours.

Address: Shop No. 4, G/F, Wai Fat Building, 5 Fung Cheung Road, Yuen Long

Enquiry: 2478 3880

Website: <http://biciline.tungwahcsd.org>

### **Tai O Cultural and Ecological Integrated Resource Centre**

Provides guided tours and fishing village experience activities hosted by Tai O residents, including cultural and eco tours, salted eggs sun-drying, seashell digging, fishing net weaving, fish netting on shrimp trawlers, etc. Stilt-house home-stay and booking of private dining also available. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy:

- The same discount offered to not-profit-making organizations for joining the Tai O fishing village experience activities. Please call for more details.
- The purchase of stilt-house models at a special unit price of \$38 (this offer cannot be used in conjunction with other promotional offers for souvenirs).

Address: G/F, 61-63 Tai O Wing On Street, Lantau Island

Enquiry: 2985 6330/ 2985 6310

Website: <http://cerc.ywca.org.hk>

### **Dreamland**

Organizes “Guided Tours of Lei Yue Mun Community” to promote the local features of Lei Yue Mun and the way of life of the community there. Production and sale of souvenirs bearing the unique features of Lei Yue Mun also available. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on guided tours or on purchase of souvenirs.

Address: G/F, 99 On Lei Sai Chuen, Lei Yue Mun

Enquiry : 8101 1727

Website : <http://www.leiyuemun.net>

### **Tung Chung - YMCA Green Organic Farm**

Provides different planting plans, teaches organic farming, promotes environmental protection awareness and sells organic vegetables. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on purchase of organic vegetables.

Address: 6 Chung Yat Street, Tung Chung, Lantau Island

Enquiry: 3480 7883 / 9086 2540

Website: <http://www.tc.ymcahk.org.hk/organicfarm>

## Performance/Exhibition/Promotion Activities

### **AS Production**

Provides sound equipment and organizes various types of performances for enterprises or organizations. Band Studio booking and recording services also available. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on Band Studio booking or recording service.

Address: 3/F, Youth Outreach Jockey Club Building, 2 Holy Cross Path, Sai Wan Ho

Enquiry: 2568 1110

Website: <http://www.yoas.org.hk>

### **Bright Services Company Limited - Convention & Exhibition Service**

Provides comprehensive exhibition services such as exhibition booth and panel rental as well as erection and dismantling services, manpower supply services, etc. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount.

Address: Room 2, 14/F, Leader Industrial Centre, 57-59 Au Pui Wan Street, Fo Tan

Enquiry: 2877 8133

Website: <http://www.brightservices.org.hk>

## Other Services

### **Faithful Professional Auto Services**

Provides professional and comprehensive automotive servicing by experienced registered mechanics. Services include vehicle examination, vehicle body repair, paint spraying and car beauty. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on spending \$500 or more on automotive services.

Address : G/F, 39 Ngan Hon Street, To Kwa Wan

Enquiry: 2191 3987

### **Sky Blue Car Wash**

Provides fixed-spot and mobile environmental-friendly car beauty services, and sale of vehicle and domestic cleaning products of mainly environmental-friendly ingredients. On presenting a valid staff card, university staff can enjoy a 10% discount on individual services or cleaning products, and

a 15% discount on car waxing service packages.

Address: Level B1, Regentville Carpark, 19 Wo Tai Street, Luen Wo Market, Fanling  
L190 – L192, LB, China Hong Kong City Carpark, 33 Canton Road, Tsim Sha Tsui

Enquiry: 3188 0438

Website: <http://www.eco-foundation.org>

May 2013

## 社會企業銷售優惠

社會企業(社企)是一盤生意，利用商業營運模式和策略，達到特定的社會目的。社會目的可以是為弱勢社羣提供培訓和就業訓練、保護環境等。社企所得利潤主要用來投資於本身業務，而非分派給股東。有關社企的相關資訊，歡迎瀏覽由民政事務總署所設立的社企專題網站(<http://www.social-enterprises.gov.hk>)。

民政事務總署自 2006 年 6 月起推行「伙伴倡自強」社區協作計劃(協作計劃)，向合資格的非牟利機構撥款，支持新社企項目的初期營運，為弱勢社羣創造就業機會，協助他們自力更生。

以下所列銷售優惠由協作計劃資助成立的社企提供。誠邀大學教職員選用它們的產品和服務，支持社企的發展。

## 家居及個人服務

### 「好當家」家居服務

為沙田區及港鐵沿綫家庭提供家務助理、兒童照顧、長者照顧及陪診服務。大學教職員憑有效職員證惠顧家務助理服務每滿 30 小時，可獲額外 1 小時免費服務；惠顧家務助理服務每滿 50 小時，可獲額外 2 小時免費服務。

查詢／服務熱線：2636 5166/ 6629 1383

網址：<http://vhomes.tungwah.org.hk>

### 「妥安心」－ 家居照顧服務

為曾經入住醫院人士及長期病患者提供陪診及家居照顧服務。大學教職員憑有效職員證惠顧任何「妥安心」家居照顧套票計劃，可享 92 折優惠。

地址：大埔廣福邨廣義樓地下 101-103 室

查詢：3590 9220

網址：<http://www.homecare.org.hk>

### 好幫手一站服務

主要為九龍區住戶提供家居清潔、翻新工程及長者陪診服務。大學教職員憑有效職員證惠顧，可獲以下優惠：

- 可享第 1 次家居清潔試用服務優惠：2 小時\$120/4 小時\$200(正價為每小時\$70)，此優惠只適用於九龍區住戶，其他地區需另行報價。
- 可享第 1 次長者陪診試用服務優惠：每小時\$45(正價為每小時\$50)，此優惠只適用於九龍區住戶，其他地區需另行報價。
- 惠顧家居翻新工程滿\$20,000，可免費獲贈 8 小時工程後清潔服務(總值\$640)。

地址：黃大仙下邨(一區)龍康樓地下 101-102 室

查詢：2321 1073

網址：<http://www.hkeds.org/webpage.aspx?id=11>

### 管家易

提供「穩妥、快捷、周到」的一站式優質管家服務。大學教職員憑有效職員證購買「30 小時家務助理套票」，可獲額外 1 小時免費家務助理服務。

- 不可與其他優惠同時使用。
- 優惠須受有關條款及細則約束，詳情請瀏覽管家易網頁。
- 如有任何爭議，管家易保留最終決定權。

地址：觀塘翠屏(北)邨翠屏商場 M2 層 1A 室

查詢：2345 4455

網址：<http://www.ezhome.com.hk>

## 零售

### 明途聯繫有限公司 — 「復康速遞」

提供「復康速遞」直銷服務，並駐公立醫院開設「卓思廊」復康用品專賣店及便利店。大學教職員憑有效職員證於「復康速遞」購買保健產品滿\$500，可享 9 折優惠(只限直銷電話訂購，訂購熱線：8206 6160)；於「卓思廊」購物，可享 95 折優惠(營養補給品及糖尿科產品除外)。

地址：觀塘鴻圖道 16 號志成工業大廈 12 樓 1206 室

查詢：8206 6160

網址：<http://www.rehabexpress.com.hk>

### 愛服飾 — 南亞創藝

售賣多款具南亞特色的飾品及禮品，並提供度身訂製產品及衣飾加工服務。大學教職員憑有效職員證購買正價貨品，可獲 9 折優惠。

地址：葵興興芳路 166-174 號新葵興廣場 1 樓 19 號舖

查詢：2423 5062/ 2423 5064

網址：<http://www.skhlmc-em.org>

### 樂群健康速遞

售賣健康食品及保健產品(例如：蜜糖、營養補充品、血壓計、口罩、家居醫療包等)。大學教職員憑有效職員證惠顧正價貨品，可獲 9 折優惠；購買家居醫療包，買 3 送 1(售完即止)。

查詢：2562 1005/ 2708 3878

網址：<http://www.lok-kwan.org.hk/healthexpress.php>

### 明朗服務有限公司 – 有「糰」計劃

提供傳統咸肉糰訂購服務。糰子以「滋味糰」為品牌，100%香港製造。大學教職員憑有效職員證訂購 40 隻糰子或以上，可獲 9 折優惠，並享免費送貨 1 次(離島除外)。

地址：沙田火炭坳背灣街 38-40 號華衛工貿中心 15 樓 5 室

查詢：2877 8133

網址：<http://www.brightservices.org.hk>

### 好盞

售賣綠色健康食物及飲品為主。大學教職員憑有效職員證惠顧，可獲 9 折優惠。

地址：葵涌石蔭路 75 號金祿樓 2 樓

查詢：2489 9973/ 2424 3335

網址：<http://www.wsa-eshop.org>

## 飲食

### 樂融融

提供中西美食、特色套餐、自選意粉湯麵。歡迎堂食或到會，亦可作為宴會派對場地。大學教職員憑有效職員證惠顧，可獲 9 折優惠(早餐及到會除外)。

地址：屯門震寰路 82 號康恩園

查詢：3511 0702

### 悠閑閣餐廳

北歐風格的餐廳，另設包場及到會服務。大學教職員憑有效職員證惠顧任何套餐(外賣除外)，可獲 9 折優惠。另於晚市惠顧滿\$50，即送意大利芝士蛋糕 1 客；惠顧滿\$100，送意大利芝士蛋糕 2 客，如此類推，送完即止。

地址：屯門良德街寶怡商場 1 樓 22-23 室

查詢：2466 9800

網址：<http://www.yl.hk/flc>

### 甜在心

銷售「三低一高」(低糖、低鹽、低脂、高纖)的食品。大學教職員憑有效職員證惠顧滿\$50(堂食或外賣)，可獲 9 折優惠。

地址：沙田大圍顯田村 93A 地下

查詢：2608 9122

網址：<http://www.ymca.org.hk>

### 大角咀麥太

提供多款中西式甜品、小食及冷熱飲品。大學教職員憑有效職員證惠顧任何甜品或飲品滿\$40(堂食或外賣)，可獲 9 折優惠。

地址：西九龍海輝道 11 號奧海城一期高層 11 號舖

查詢：2272 4555

網址：<http://tkt-mrsmc.tungwahcsd.org/chi/home.asp>

## 按摩、美容及美髮服務

### 健絡理療

提供一站式的中醫診症、針灸、推拿理療、薰腳、耳燭、電磁波、拉腰等服務。大學教職員憑有效職員證惠顧，可獲以下優惠：

- 中醫診症服務：\$50
- 推拿理療 30 分鐘：\$90

地址：觀塘巧明街 111-113 號富利廣場 1203 室

查詢：2172 6328

網址：<http://www.h-link.org>

### 健美良坊

提供一站式美容、保健按摩及美甲服務，包括上門按摩，另提供健康食品銷售服務。大學教職員憑有效職員證惠顧，可以 85 折優惠享用腳底按摩、全身按摩、淋巴排毒、美容及纖體療程正價服務；另可以優惠價\$398 享用以下 4 項服務：

- 針對性保養面部護理
- 全身按摩 45 分鐘
- 紅外線排毒熱毯 30 分鐘
- 潤白手部護理 30 分鐘

地址：堅尼地城石山街 12 號堅尼地城社區綜合大樓 13 樓 B 室

查詢：2855 1611

網址：<http://www.lok-kwan.org.hk/healthandbeauty.htm>

### 「水雲潤」足健坊

提供足部、頭肩頸及全身按摩服務。所有技師均接受過專業培訓。大學教職員憑有效職員證惠顧，可獲 95 折優惠。

地址：屯門置樂花園 2 座商場地下 30 至 31 號舖

查詢：3541 9966/ 3617 9115

網址：<http://www.yot.org.hk/adv/se/rivulet>

### 「健怡工房」－ 流動養生服務

提供流動式的痛症穴位推拿及保健按摩服務，服務遍及港九新界。大學教職員憑有效職員證惠顧 1 小時推拿或按摩服務，可享有 \$10 折扣優惠。(此優惠不得與其他折扣或試做優惠同時使用。)

地址：大嶼山東涌道 420 號東涌社區服務綜合大樓 1 樓

查詢：2988 1433/ 9332 5331

### 青心坊(香港店)

中心提供按摩服務，亦為企業提供到戶服務。大學教職員憑有效職員證惠顧各項服務，可享 8 折優惠。

地址：半山般咸道 38 號 C 女青大廈 2 樓

查詢：2915 5622

網址：<http://ce.ywca.org.hk>

## 裝修及搬運

### 民協三行工人互助工程有限公司

提供專業室內設計及裝修工程服務。大學教職員憑有效職員證惠顧裝修工程滿 \$30,000，可獲



送以下服務 1 次：

- 固定電力裝置安全檢查(包括漏電保護測試)；或
- 全屋水喉漏水檢查(以 100 磅水壓測試)

地址：深水埗石硤尾邨 19 座平台 206 室及 208 室

查詢：2743 9966

網址：<http://www.samhong.hk>

## 環保回收及二手店

### 恩信環保坊

提供多款全新或二手精美家品、服裝、手袋、玩具、家電、電腦、傢具等。大學教職員憑有效職員證惠顧滿\$300，可享 9 折優惠(特價貨品除外)。

地址：新界屯門河田街 7-9 號 冠華鏡廠工業大廈第一座 15 樓 C 室

查詢：2663 3684

### 悠閒坊

回收及售賣全新或二手家居產品，包括玩具、書籍、光碟、家庭電器、體育用品等。大學教職員憑有效職員證惠顧，可獲以下優惠：

- 購買書籍，可享買 3 送 1 優惠 (即客人每選購 4 本書籍，當中價格最低的書籍可獲免費贈送)。
- 購買玩具或家庭用品，可享 9 折優惠。
- 捐贈全新或二手物品，可免費獲得紀念品 1 份。

地址：鴨脷洲海怡路 12A 海怡廣場西翼 311 號舖

查詢：2552 0884

網址：<http://www.akwassc.org.hk>

### 民協社會企業有限公司 — 回收及清潔服務部

提供清潔及免費上門回收服務，另開設二手賣物店。大學教職員憑有效職員證於二手店購物滿\$150，可獲 95 折優惠。

地址：青山道地面閣樓 437 號舖

查詢：2743 7930

網址：<http://www.adplse.com>

### 救世軍數碼坊

回收舊型號電腦及週邊配件，並翻新及重新裝嵌回收得到的電腦，以作售賣或轉贈予社會上有需要人士之用。大學教職員憑有效職員證購買「環保再用電腦」1台，可以優惠價\$200購買15吋液晶體「環保再用顯示屏」1部。

地址：觀塘道 472-484 號觀塘工業中心第 1 期 5 樓 D 室

查詢：3595 2321

網址：<http://ssd.salvation.org.hk/ssd/YFS/SASS%20YFS%20SocialE/DP/SASS%20DP.aspx>

### 救世軍屯門家品店

收集由商業機構及個人捐贈的物品，以平價出售，同時推動環保。大學教職員憑有效職員證購買任何貨品，可享 95 折優惠。

地址：屯門置樂花園地下 41-42 號鋪

查詢：2618 2241

網址：[http://www.salvation.org.hk/Services/Index/SocialIndex\(tc\).htm](http://www.salvation.org.hk/Services/Index/SocialIndex(tc).htm)

## 生態旅遊 / 園藝

### 大埔水陸墟 暨 晴天茶座

提供花船遊覽及放蓮花水燈等活動，亦為團體提供舞台及場地租用服務，並有包場服務。另設海傍露天茶座，售賣各式地道小食及飲品。大學教職員憑有效職員證惠顧，可獲以下優惠：

- 惠顧花船遊覽服務可獲減免\$5。
- 放蓮花水燈可獲買 1 送 1 優惠。
- 於茶座消費滿\$18，可獲贈爆谷 1 包。
- 於茶座消費滿\$40，可享半價優惠乘坐花船。

地址：大埔海濱公園長廊盡頭處公眾碼頭

查詢：2653 0188 / 5193 7975

網址：<https://www.facebook.com/sealandmarket>

### BiciLine 單車生態旅遊社會企業

以單車旅遊的方式帶領遊客到新界西富有特色的地方遊覽，路線包括：南生圍、錦學、屏山、流浮山、尖鼻咀及白泥，費用包括導賞服務、午餐、租賃單車與頭盔等。大學教職員憑有效職員證惠顧各條全日旅遊路線導賞團，可享9折優惠。

地址：元朗鳳翔路 5 號偉發大廈地下 4 號鋪

查詢：2478 3880

網址：<http://biciline.tungwahcsd.org>

### 大澳文化生態綜合資源中心

提供由大澳居民親領的導覽及漁村體驗活動，包括文化生態導賞、曬咸旦、扒沙白、織魚網、蝦艇網漁等，並設棚屋住宿及私房菜預訂服務。大學教職員憑有效職員證惠顧，可獲以下優惠：

- 可享非牟利團體優惠參加大澳漁村生趣之旅體驗活動，優惠詳情請致電向中心職員查詢。
- 可以優惠價\$38 購買棚屋模型(此優惠不可與其他紀念品優惠同時使用)。

地址：大嶼山大澳永安街 61-63 號地下

查詢：2985 6330/ 2985 6310

網址：<http://cerc.ywca.org.hk>

### 鯉「賞」空間

提供「鯉魚門社區導賞遊」，以推廣鯉魚門本土特色及居民之生活文化，亦製作及售賣具鯉魚門地道特色的紀念品。大學教職員憑有效職員證參加導賞團或購買紀念品，可獲 9 折優惠。

地址：鯉魚門安里西村 99 號地下

查詢：8101 1727

網址：<http://www.leiyuemun.net>

### 東涌港青綠機田

提供不同耕種計劃，教授有機耕種，推廣環保意識，並銷售有機蔬菜。大學教職員憑有效職員證購買有機蔬菜，可享 9 折優惠。

地址：大嶼山東涌松逸街 6 號

查詢：3480 7883 / 9086 2540

網址：<http://www.tc.ymcahk.org.hk/organicfarm>

## 表演／展覽／推廣活動

### AS Production

為企業或機構提供音響到會及綜合表演的活動，並提供樂隊練習室租用及錄音服務。大學教職員憑有效職員證租用樂隊練習室或惠顧錄音服務，可獲 9 折優惠。

地址：西灣河聖十字徑 2 號協青社賽馬會大樓 3 樓

查詢：2568 1110

網址：<http://www.yoas.org.hk>

### **明朗服務有限公司 – 展覽全方位**

提供全方位的展覽服務，如攤位及展架租賃與裝拆、人力支援等。大學教職員憑有效職員證惠顧，可享 9 折優惠。

地址：火炭坳背灣街 57-59 號利達工業中心 14 樓 2 室

查詢：2877 8133

網址：<http://www.brightservices.org.hk>

## **其他服務**

### **恒信車專業**

由經驗註冊技師提供專業及全面的汽車維修服務，包括驗車、車身修理、噴油及汽車美容。大學教職員憑有效職員證惠顧維修服務滿\$500，可獲 9 折優惠。

地址：土瓜灣銀漢街 39 號地下

查詢：2191 3987

### **藍天環保汽車美容**

提供定點及流動式環保汽車美容服務，銷售以環保成份為主的汽車及家居清潔用品。大學教職員憑有效職員證惠顧單項服務或購買清潔用品，可獲 9 折優惠；惠顧汽車打臘套票服務，可獲 85 折優惠。

地址：粉嶺聯和墟和泰街 19 段帝庭軒停車場 B1

尖沙咀廣東道 33 號中港城停車場 LB(L190 – L192)

查詢：3188 0438

網址：<http://www.eco-foundation.org>

2013 年 5 月